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Treballem per fer més fàcils els moments més difícils ...
• Incineracions 
 (concessió ofi cial)
• Trasllats internacionals
• Repatriaments

• Venda i col·locació de làpides
• Servei de floristeria 
 nacional i internacional
• Gestió integral de tràmits per defunció

C/ dels Escalls, 9, baixos. AD700 Escaldes-Engordany • Tel.: +376 • 86 66 32  •  80 71 80 • Fax: + 376 86 68 32  •  80 71 72 

El Comú d’Encamp ha adjudi-
cat a l’empresa Intueri Consul-
ting, SLU l’elaboració del pla 
director per a la dinamització 
econòmica de la parròquia, 
segons recollia ahir el Butlletí 
Oficial del Principat d’Andorra 
(BOPA). La contractació, que 

s’ha fet mitjançant adjudica-
ció directa, suma 44.720 eu-
ros, i el termini per redactar el 
document és d’un any. La de-
cisió la va prendre la junta de 
govern de la corporació en una 
reunió del 28 de desembre. 
De fet, en la darrera sessió de 
consell de comú, el cònsol ja 
va avançar-ne la contractació.

Adjudicat el pla director 
de dinamització econòmica

Encamp
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El conseller general del Par-
tit Socialdemòcrata (PS) Pere 
López ha presentat una de-
manda d’informació mitjan-
çant la qual vol accedir a les 
actes de les reunions de dos òr-
gans molt importants, com són 
el Consell Nacional de la Disca-
pacitat (Conadis) i la Comissió 
de Participació de les Entitats 
Cíviques en l’àmbit dels serveis 
socials i sociosanitaris (Copec). 
El parlamentari ha lamentat 

que, segons han pogut saber en 
converses amb els col·lectius 
que hi participen, les trobades 
que es fan són insuficients per 
poder abordar totes les proble-
màtiques i, a més, costa que es 
doni curs a les propostes que es 
plantegen. 

En l’escrit tramitat ahir a 
Sindicatura, López demana  les 
actes de les reunions del Cona-
dis, concretament de les reuni-
ons des del 2012, així com les 
actes de les reunions de la Co-
pec des de la seva creació.

El PS vol les actes de les 
reunions de la Conadis

Consell General
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Els sindicats de la Funció Pú-
blica donaran suport a la pro-
posta de la Unió Sindical d’An-
dorra (USdA) i demanaran a la 
majoria demòcrata que aturi 
les lleis laborals que es troben 
en tràmit parlamentari. 

Així ho van anunciar ahir 
en un comunicat en què jus-
tifiquen la petició en el fet 
que les proposicions de la llei 
qualificada de les relacions 
laborals, llei qualificada regu-
ladora del conflicte col·lectiu i 

llei qualificada de l’acció sindi-
cal i patronal s’han fet amb “el 
mateix procediment” que el  
que es va seguir amb la llei de 
Funció Pública, és a dir, “sense 
consens ni diàleg amb les re-
presentacions sindicals”.

En aquest sentit, els sin-
dicats alerten que en el cas 
que s’aprovin aquestes lleis hi 
haurà “greus perjudicis per a  
tots els treballadors del sector 
públic i també del privat”. Per 
això, es fa una crida a tots els 
treballadors a mostrar l’oposi-
ció a aquests projectes de llei.

Els sindicats demanen la 
retirada de les lleis laborals

legislació
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“Hi ha un problema amb l’acord 
d’associació que es diu tabac i 
contraban”. Així de contundent 
es va mostrar ahir el president 
de Socialdemocràcia i Progrés, 
Jaume Bartumeu, que va acusar 
l’executiu de “manca de trans-
parència” amb relació a tot l’afer 
amb França per la qüestió del 
contraban i el va instar a “deixar 
d’ocultar” l’informe del ministe-
ri d’Interior gal quant a aquesta 
qüestió.

Bartumeu, que va criticar que 
“des del departament de comu-
nicació cloroform de l’executiu es 
diu que les relacions amb França 
són excel·lents quan no és així”, 
es va mostrar molt crític amb el 
desplaçament a “corre-cuita” del 
cap de Govern a París per reu-
nir-se amb el ministre d’Acció 
i Comptes Públics, Gérald Dar-
manin, amb qui va abordar la 
cooperació en la lluita contra el 
contraban.

“On s’ha vist que un cap de 
Govern s’hagi de reunir de pres-
sa i corrents amb un ministre 
de segon rang perquè tenim el 
ministeri de Finances francès 
enfadat amb Andorra?”, es va 
demanar el president d’SDP, que 
va lamentar “la lleugeresa” i “pre-
cipitació” amb què fan les coses 
els representants institucionals 
de DA.

En aquest sentit, Bartumeu, 
que va situar també dins aquesta 
lleugeresa el que ha passat amb 
la delegació al Consell d’Europa 
i en va responsabilitzar el síndic 
i el president de la mateixa dele-
gació, va atribuir la precipitació a 
la “manca de preparació dels que 
van arribar a l’edifici administra-
tiu i que pretenien ser el Govern 
dels millors”, i va lamentar tam-
bé l’“alarmant desconeixement 
dels dossiers, tant interns com 
externs”.

pRioRitats canviades
Per la seva part, el secretari d’or-
ganització de SDP, Joan Marc 
Miralles, va carregar novament 

contra els responsables del Ser-
vei Andorrà d’Atenció Sanitària 
per la “incapacitat” de resoldre la 
problemàtica a Urgències.

 En aquest sentit, Miralles, 
que va recordar que el problema 
de la manca de personal no es 
reflectia al pressupost del 2017  i 
va assegurar que tampoc es veu 
en el del 2018, va denunciar que 
les prioritats del SAAS “no siguin 

resoldre els problemes que tenen 
els ciutadans que van a Urgèn-
cies”. Així mateix, el secretari 
d’organització de SDP va tornar 
a contraposar la “facilitat” amb 
què s’han trobat tres milions 
d’euros per a l’AREB, uns diners 
que permetrien “cobrir deu met-
ges a Urgències durant sis anys”, 
i la “incapacitat de resoldre els 
problemes reals dels ciutadans”.

SDP dubta de la bona relació amb 
França per l’afer del contraban
Bartumeu insta l’executiu a deixar d’ocultar l’informe del ministeri francès 

Partits

Joan Marc Miralles i Jaume Bartumeu en una compareixença anterior.

jonathan Gil
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Cinca i Espot lloen i defensen la 
cooperació amb l’Estat veí

El ministre de Finances, jordi Cinca, i el titular d’afers Socials, 
justícia i interior, Xavier Espot, van lloar i defensar la cooperació 
amb França en matèria de lluita contra el contraban de tabac 
i van assegurar que “més enllà del que pugui dir l’informe, el 
Govern no té constància de cap incident”. així mateix, Cinca va 
JUstificar el desPla¿aMent de -artÅ i d’ell MateiX a 0arÅs� Per 
informar el ministre darmanin de totes les accions fetes pel 
Principat per lluitar contra el contraban, i va situar la reunió 
en el marc del proper tancament del capítol del tabac en la 
negociació de l’acord d’associació amb la Unió Europea.

Per la seva part, des de l’ambaixada de França al Principat 
es va fer públic un comunicat en què la seu diplomàtica es 
desvincula i “no es fa responsable” de l’informe adoptat per 
l’assemblea nacional francesa en el marc del procediment de 
ratificaciË de l’acord entre el Govern francÀs i l’andorr¸ relatiU 
a la cooperació policial transfronterera i assumptes duaners. 
així mateix, l’ambaixada de França assegura que “tampoc es 
fa responsable del contingut d’aquest informe o de les anàlisis 
que conté, d’acord amb el principi de separació de poders”.

Marian Sanchiz
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